
      Sprawozdanie 

z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym, zwłaszcza z wykonania 

uchwał Rady Gminy 

 

 W okresie od I Sesji Rady Gminy Korycin odbytej w dniu 7 maja 2024 roku do dnia 

dzisiejszej Sesji Rady tj. 17 maja 2024 roku realizowałem wspólnie z pracownikami Urzędu 

Gminy i gminnych jednostek organizacyjnych oraz osobiście  następujące zadania: 

1. Zgodnie z przepisami ustawy o samorządzie gminnym przekazałem w ramach 

nadzoru Wojewodzie Podlaskiemu w Białymstoku oraz na merytoryczne stanowiska pracy do 

realizacji uchwały Rady Gminy Korycin podjęte podczas obrad I Sesji Rady tj. 

 a) w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Gminy Korycin 

            b) w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Korycin. 

Uchwały Rady Gminy zostały zamieszczone w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu 

Gminy Korycin. 

 2. W dniu 10 maja br. podpisaliśmy umowę na zorganizowanie VIII Błotnej  Ligi 

Mistrzów/Swampions Soccer League, która odbędzie się podczas Ogólnopolskich Dni 

Truskawki w dniach 29-30 czerwca 2024r. 

Tego samego dnia  została również zawarta umowa z firmą ASAJ na opracowanie 

audytu energetycznego i dokumentacji oświetlenia ulicznego na terenie Gminy Korycin, w 

ramach programu inwestycji strategicznych „Rozświetlamy Polskę”. 

   3. Dnia 11 maja br. wziąłem udział w Powiatowym Przeglądzie Zespołów 

Artystycznych Seniorów „ARS 2024” zorganizowanym przez Starostwo Powiatowe w 

Sokółce wraz z Wójtem Gminy Korycin oraz  Związkiem  Emerytów,Rencistów i Inwalidów. 

 4. Dnia 13 maja br. Gmina Korycin jako inwestor otrzymała nominację do finału 

Ogólnopolskiego Konkursu Modernizacja Roku & Budowa XXI w. obiektu Replika 

grodziska średniowiecznego- Park kulturowy w Milewszczyźnie. 

 5. W dniach 13-14 maja uczestniczyłem w Samorządowym Kongresie Finansowym w 

Sopocie. Local Trends - był pierwszym po wyborach parlamentarnych i samorządowych 

wydarzeniem poświęconym polityce finansowej i inwestycyjnej polskich samorządów. 

Poruszone zostały kluczowe tematy dla poprawy sytuacji w budżetach lokalnych oraz 

wyzwań w nowym otoczeniu prawno-ekonomicznym. 

 6. W dniu 15.05 br. w Brukseli uczestniczyłem w posiedzeniu Komisji Polityki 

Gospodarczej ECON. 
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 7. W dniu 16.05 br. podpisałem Porozumienie o współpracy w ramach Programu 

„Aktywna Szkoła”. W ramach porozumienia wspierane są  działania sportowe na terenie 

szkoły w weekendy tzw. Aktywny Weekend oraz  działania aktywizujące prowadzone na 

samorządowych obiektach sportowych tzw. Aktywny Orlik. 

8. Opracowano projekty uchwał i inne materiały będące przedmiotem obrad dzisiejszej 

Sesji.  

 

 

 

Przygotowała: 

Kozłowska- Kowejsza Ewelina 

 

 


